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STANDAERT Arthur 
Voorzitter – Président 

   VAN GOETHEM Benny 
Ondervoorzitter – Vice-Président 

   

MONNISSEN Robert 
Nationaal Secretaris A.I. – Secrétaire National A.I. 

   DE MOOR Frederik 

Lid – Membre 
   

ADRIAENSEN Karel 
Lid – Membre 

   
TOELEN Eddy 
Lid – Membre    

VERSTRAELEN Leo 
Penningmeester – Trésorier-O.voorzitter-V.President    

 
   

Uitgenodigd Gew.Sportleiders en Adjuncten : Invités Dir.Sportif et Adjoints : 
Aanwezig/Present: Verbeken Albert ,De Coninck François, Franssen Frie, Van Herck Gust, Masson Louis  
Verontschuldigd/Excuse: De Raedt Hubert, Bosseloirs Francis, Catherine Christian.  
 
Voor het gedeelte Bespreking samenwerking Nat Sportcommissie Pour Discussion coopération Commission nationale des sports 
De vergadering vindt plaats in het lokaal van B.C.Herentals La réunion a lieu dans le local du BC Herentals 
 

1. Opening vergadering 
Verwelkoming door de voorzitter 
 

1. Ouverture de la séance 
Bienvenue par le Président 

2. Bespreking met de gewestelijke sportleiders 
a. Dhr. Verbeken stelt voor om alle klassen te behouden en om 

het lidgeld te verhogen van 54 naar 60 Euro daar er nog 
klachten zijn over samenvoeging van klassen. Antwoord: Dit 
kan enkel voorgelegd worden aan de A.V. 
 

b. Samenwerking Nat Sportcommissie: Sportreglementen 
worden niet opgevolgd. Finales worden niet volgens de 
geldende reglementen gespeeld. Er word wel gemeld dat er in 
de laatste vergaderingen een betere samenwerking is met de 
Nationale sportleider 

 
c. Een eventuele tweede Nat Voorronde kan enkel gespeeld 

worden als er minstens 24 deelnemers zijn en anders 
niet.(Art.8-3B-1A cfr Sportreglementen) 

 
d. Besluit : Aanbevelingen aan de Nat Sportcommissie:                    

1. Respecteer elkanders rol in de sportcommissie. 
2. Volg Nauwgezet de sportreglementen op.  
3. Wees rechtlijnig in uw beslissingen. 

 
e. Bijkomende vraag aan de gewest sportbestuurders i.v.m. de 

samenwerking met Dhr. De Schrijver : alle aanwezig 
sportleiders zijn bereid tot verregaande samenwerking met 
Dhr De Schrijver om op die manier hun taken te 
vereenvoudigen. 

f. De voorzitter dringt er op aan dat er zo snel mogelijk een 
secretaris en een adjunct-sportleider wordt gevonden. 
 

2. Discussion avec les directeurs sportif régionaux 
a. M. Verbeken propose de conserver toutes les catégories et 

d'augmenter les frais d'adhésion de 54 à 60 Euros, parce qu’il 
y encore des plaintes concernant le regroupement des 
catégories. Réponse: Cela ne peut être soumis qu’à la l’AG. 
 

b. Collaboration Commission Sportif National: Le règlement 
sportif n’est pas suivi. Les finales ne sont pas jouées en 
conformité avec la réglementation en vigueur. Il est souligné 
qu’il y a une meilleur collaboration dans les dernières 
réunions. 

 
c. Une éventuelle seconde éliminatoire nationale ne peut être 

jouée que s'il y a au moins 24 participants et pas autrement. 
(Art.8-3B-1A cfr. Règlement Sportif) 

 
d. Conclusion: Recommandations au Commission sportif 

national: 
           1. Respecter le rôle de chacun dans les  comité sportif.  

2.  Suivez le règlement sportif méticuleusement. 
3.  Soyez cohérent dans vos décisions. 
 

e. La demande additionnelle aux directeurs sportifs régionaux 
concernant la collaboration avec M. De Schrijver: tous les 
directeurs sportifs présents sont prêts à une collaboration 
approfondie avec M. De Schrijver et de cette façon alléger 
leurs tâches. 

f. Le président insiste qu’il soit trouvé un secrétaire et un adjoint-
directeur sportif aussi vite que possible. 

3. Goedkeuring vorig verslag. 
a.  Nr. van het verslag moet 267 zijn. 
b.  Bespreking ontslag Franky Deconinck : het ontslag werd wel 

aanvaard in vorige vergadering van de RVB. In het verslag van 
de RVB van 22/10 werd akte genomen v/h ontslag van Dhr 
Deconinck. Dhr Van Goethem stelt echter dat : 
1. Er werd verschillende malen aan de voorzitter gevraagd 

een gesprek te hebben met Dhr Deconinck. 
2. op 22/10 werd akte genomen van het ontslag . 
3. De RVB is de mening toegedaan dat  genomen 

beslissingen  binnen de RVB in de toekomst strikter en 
nauwgezetter dienen uitgevoerd. 

4. De voorzitter meldt op zijn beurt dat er wel een poging 
ondernomen is door hem , wat door Dhr. De Coninck is 
geweigerd. 

 

3. Approbation du rapport précédent 
a. Nr. du rapport devrait être 267. 
b. Discussion de la démission de Franky Deconinck: la démission 

a été acceptée lors de la précédente réunion du CDA. Le 
rapport du CDA du 22/10 a pris acte de la démission de M. 
Deconinck. M. Van Goethem souligne cependant, que: 
1. Le RVB a demandé à plusieurs reprises le Président 

d'avoir une conversation ouverte avec M. Deconinck. 
2. Le 22/10 a été pris note de la démission. 
3. Le CDA a la conviction que les décisions prises dans le 

CDA doivent dorénavant strictement et consciencieux 
être exécutées. 

4. Le président mentionne à son tour qu’il a pris une 
tentative par lui, mais cela a été refusé par Mr. Deconinck 
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c.         De sportarchieven zijn nog steeds niet terug geplaatst op de 
nationale website, de RVB vraagt dan ook aan de Nationale 
Sportbestuurder om deze terug te plaatsen op de website.. 

c. Les archives du sport ne sont toujours pas remis sur le site Web 
national, le CDA demande donc au directeur sportif national de 
les remettre sur le site. 
 

4. Briefwisseling. 
a. La Couronne : Uitbater café De Nachtegaal laat weten dat er 

tegen 01 december de reglementaire lakens worden gelegd. 
 

b. Mail Jean Lemaire Voorzitter Luik-Luxemburg: Er zal een 
vergadering van het directiecomité gepland worden in de 
maand december in Leuven. (lokaal word nog bevestigd) 

c. Multi’s Blankenberge: Verschillende loges zijn reeds verkocht. 
d. De RVB  heeft Dhr. Boreas Danny gevraagd om de officiële 

foto’s te nemen gedurende de Multi’s, deze heeft aanvaard. 
 

4. Correspondance 
a. La Couronne : le tenancier du café De Nachtegaal signale que 

des nouveaux draps, conformément le règlement, seront mis 
pour le 1er décembre. 

b. Courrier Jean Lemaire Président Liège-Luxembourg: Il y aura 
une réunion prévue du comité directeurs à Louvain le 12 
décembre. (local encore à confirmer) 

c. Multi’s Blankenberge: plusieurs loges sont déjà vendues. 
d. Le RVB a demandé M. Boreas Danny pour prendre les photos 

officielles pour les Multi’s .Il a accepté. 

5. Arbitrage:  
Dhr Van Goethem bevestigd nogmaals dat hij conform zijn functie 
als voorzitter van de NAC, zijn eerdere belofte wb het organiseren 
van de Arbitrage in Blankenberge zal nakomen. 
 
Hij herinnert echter de RVB en het Multi-organisatiecomité aan de 
gemaakte afspraken Wb de overnachtingen van de scheidsrechters. 
Zie de goedgekeurde verslagen van de RVB 22/04 en BAV 30/04. 
Opmerking: De heer Frederik De Moor heeft de vergadering                                                           
verlaten om 22:20 uur.  

 

5. Arbitrage 
M. Van Goethem a réaffirmé qu'il honorera l'organisation de 
l'arbitrage à Blankenberge, conformément à son poste de président 
de la CNA. 
 
Cependant, il rappelle au comité d’organisation et au CDA les 
accords conclus concernant les nuitées pour les  des arbitres. Voir 
les rapports approuvés du CDA du 22/04 et AGE du 30/04.  
Remarque : Frederik De Moor a quitté la réunion à 22h20. 
 

6 Financiën: 
Afrekening Blankenberge seizoen 2015/2016 : Onduidelijkheid over 
uitgaven volgens de verstrekte detail.  
Er ontbreken bewijzen van uitgaven.  

2000 € extra prijzengeld door de NSB 
400 € van 1/2 loge Mintjens/Biljart Express is in orde (cfr 
Leo Verstraelen) 

Deze worden opgevraagd door de penningmeester. De balans zal bij 
voorlegging nog eens aangepast moeten worden, vooraleer deze ter 
controle kan aangeboden. De RvB is akkoord om 387,03 € terug te 
storten aan de erevoorzitter Reginald Depoorter. 
Leo Verstraelen zal bijkomende inlichtingen vragen over al dan niet 
BTW plichtig zijn en prijs vragen over de aankoop van een 
boekhoudingsprogramma. Facturen naar clubs zijn ook al in die zin 
verzonden (al dan niet sommige bijdragen +BTW) BTW plichtig vanaf 
01 januari 2017. 
 

6. Finances: 
Règlement de Blankenberge saison 2015/2016: dépenses diffuses 
selon les détails donnés.  
Il y a des preuves des dépenses manquantes.  

2000 € primes extra par le DSN 
400 € pour une 1/2 loge Mintjens/Biljart Express, est réglé (cfr 
Leo Verstraelen) 

Celles-ci seront requises par le trésorier. Le bilan devra être corrigée 
en soumission, avant qu'il soit présenté pour contrôle. Le Conseil 
d'administration a accepté de rembourser les € 387,03 au président 
d'honneur Reginald Depoorter. 

Leo Verstraelen demandera des renseignements supplémentaires si oui ou 
non il y a des obligations vis-à-vis la TVA et va demander prix concernant 
l'achat d'un programme de comptabilité. Les factures aux clubs ont également 
été envoyés à cet effet (certaines avec contributions + TVA) TVA obligatoire a 
partir de Janvier 1, 2017. 

 

7 Beslissing deelname Dames aan Blankenberge :   
Bij meerderheid neen.  Motivatie: de RvB is niet tegen het 
organiseren van de nationale finale driebanden dames in 
Blankenberge. De aanvraag dient tijdig te gebeuren en dit volgens de 
geldende statuten en het Rio.  
 
Het optreden van de NSB die eigengereid beslissingen neemt, niet 
conform deze statuten en Rio zorgen ervoor dat de RvB geen andere 
beslissing kan nemen. De RvB wenst niet meer geconfronteerd te 
worden met nieuwe onregelmatigheden (cfr seizoen 2015-2016)   

 

7. Décision Mesdames participation à Blankenberge: 
Par majorité non. Motivation: le Conseil d'administration n’est pas 
contre l’organisation de la finale nationale féminin 3 bandes à 
Blankenberge. La demande doit être faite en temps et en heure et 
selon les statuts et le ROI en vigueurs. 
 
L'action de la CSN en prenant des décisions entêtées, non conforme 
les statuts et le ROI en vigueurs, oblige le Conseil d'administration 
de prendre cette décision. Le Conseil d'administration ne souhaite 
plus être confronté à des nouvelles irrégularités (cf. saison 2.015 à 
2.016) 

8 ICT 
Op de vraag of de onderhandelingen met Dhr De Schrijver werden 
gereactiveerd (Zie vorig  verslag 2 c)Antwoord: is nog niet gebeurd 
b)De evaluatie door Kris Bostoen van het contract met Dhr De 
Schrijver werd niet geapprecieerd en op gemengde gevoelens 
onthaald. 
Voorstel van Dhr Van Goethem naar Dhr Monnissen toe, om na een 
volledig jaar onderhandelen, een voorstel tot contract op te maken 
conform het eerste voorstel van hem, dat in aanwezigheid van Dhr 
De Schrijver op de volgende RVB, met eventueel bijkomende uitleg. 

8. ICT 
À la question si les négociations avec M. De Schrijver ont été 
réactivés (voir le précédent rapport 2 c) réponse n’a pas été fait. 
Encore une fois, le président national a été demandé de respecter 
les décisions du CDA et de les appliquer (voir aussi le rapport 
précédent 2 b) 
Proposition de M. Van Goethem à M. Monnissen, après une année 
complète de négociations, d'élaborer une proposition de contrat, 
conformément la première proposition, qui, en présence de M. De 
Schrijver au prochain CDA, avec des éventuelles explications 
supplémentaires, peut être signé. 
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9 Sluiting van de vergadering 9. Clôture de la réunion 
 

10 De volgende raad van bestuur is voorzien op 03 december 2016 te 
Herentals 

10. Prochain conseil d’administration est prévu le 3 décembres 2016 à 
Herentals 

 
 
 Robert Monnissen Arthur Standaert 

 Nationaal Secretaris a.i Voorzitter – Président 


